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PROTOKÓŁ Nr XXXII/2013 

z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno 

w dniu 25 czerwca 2013r. 

 

Przewodnicząca Rady p. Barbara Koza otworzyła o godzinie 17:45 obrady XXXII sesji Rady 

Gminy Leszno w dniu 25 czerwca 2013r. Powitała Wójta p. Andrzeja Cieślaka, Zastępcę 

Wójta p. Grzegorza Banaszkiewicza, p. mecenas Halinę Dańko, radnych, sołtysów oraz 

mieszkańców gminy. Przewodnicząca poinformowała, że listę obecności podpisało 12 

radnych (nieobecni: Paweł Dutkiewicz, Magdalena Dziewulska, Lesław Kuczyński), a więc 

posiedzenie jest prawomocne do podejmowania uchwał. Powiedziała, że wraz materiałami na 

sesję radni otrzymali porządek obrad, do którego na wniosek Wójta zostanie wprowadzony 

punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Warszawskiemu Zachodniemu. Zaproponowała, żeby ten projekt uchwały został zapisany 

jako pkt 8, a pozostałe punkty otrzymają  numerację od 9 do 19. Następnie przewodnicząca 

odczytała porządek obrad z naniesionymi zmianami, następującej treści:  

 

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Przyjęcie porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołów Nr XXX/2013 z dnia 25 kwietnia 2013r. oraz XXXI/2013z dnia 

23 maja 2013r. obrad Rady Gminy;  

4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej; 

5. Interpelacje i zapytania Radnych; 

6. Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012 rok: 

a. rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2012 rok .  

b. rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2012 rok; 

c. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonych przez 

Wójta Gminy Leszno sprawozdaniach z wykonania budżetu za 2012r; 

d. głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2012 rok; 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2012 rok; 

a. odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Leszno; 

b. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez 

Komisję Rewizyjną Rady Gminy Leszno wniosku w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi  Gminy Leszno; 

c. głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Leszno. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Warszawskiemu Zachodniemu; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Leszno na lata 2013 - 2018; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 

2013; 
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11. Podjęcie uchwały  w sprawie porozumienia jednostek samorządu terytorialnego 

położonych w paśmie zachodnim województwa mazowieckiego w przedmiocie 

wykonania wstępnego studium wykonalności przyszłej inwestycji p.n. „Obsługa 

komunikacyjna pasma zachodniego województwa mazowieckiego w korytarzu m.st. 

Warszawa Dzielnica Bemowo – Stare Babice – Ożarów Mazowiecki – Leszno – 

Błonie  - Kampinos – Sochaczew”; 

12. Podjęcie  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty; 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Leszno”; 

15. Podjęcie uchwały w sprawie bezprzetargowej sprzedaży niezabudowanej 

nieruchomości stanowiącej zasób Gminy Leszno na rzecz osoby fizycznej oraz 

udzielenia bonifikaty; 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego 

położonego w budynku przy ul. Ogrodowej 2 w Zaborowie na czas nieoznaczony 

oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy najmu; 

17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych; 

18.  Sprawy różne; 

19.  Zamknięcie posiedzenia.  

 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zapytała czy w sprawie porządku obrad ktoś chce 

zabrać głos? Nikt nie zgłosił wniosku w związku z czym przewodnicząca poddała pod 

głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

porządek obrad.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołów Nr XXX/2013 z dnia 25 kwietnia 2013r. oraz XXXI/2013z dnia 23 

maja 2013r. obrad Rady Gminy 

 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedział, że protokoły zostały omówione na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji Statutowych Rady Gminy Leszno. Zapytała czy 

ktoś jeszcze chce złożyć jakieś wnioski do protokołu? Nikt nie złożył wniosków w związku z 

czym przewodnicząca poddała go pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzym. się” przyjęła 

protokoły  Nr XXX/2013 z dnia 25 kwietnia 2013r. oraz XXXI/2013z dnia 23 maja 2013r. 

obrad Rady Gminy 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokoły zostały przyjęte 

większością głosów. 
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Ad. 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy Leszno – przedstawił informację działalności w okresie 

między sesjami. Poinformował, że: 

 zakończona została przebudowa ulic Strażackiej i Krótkiej w Lesznie. Inwestycja 

została odebrana bez uwag, gdyż wykonawca wykonał bardzo przyzwoicie 

powierzone mu zadanie. Wykonawca drogi nr 580 obiecał uzupełnienie masy 

asfaltowej przy wjeździe na ul. Krótką, gdyż miała miejsce awaria wodociągowa, 

która uświadomiła nam konieczność wymiany części wodociągu na odcinku ul. 

Krótkiej. Nie jest to wina wykonawcy tej inwestycji, ani wykonawcy drogi nr 580, a 

jedynie zbieg okoliczności, który być może uchroni nas przed kolejnymi awariami 

wodociągu w przyszłości.  

 wykonany został wodociąg w ul. Magnolii oraz odcinek łączący ten wodociąg z 

wodociągiem w Al. Cisowej w Marianowie. Termin wykonania był wyznaczony na 30 

czerwca, ale już trwają próby techniczne i ciśnieniowe, wiec wkrótce odbędzie się 

odbiór.   

 planowane było rozpoczęcie budowy wodociągu w ul. Otuliny, jednak ze względu na 

utrzymujący się wysoki poziom wód gruntowych, rozpoczęcie prac jest na razie 

niemożliwe. Wykonawca ma w umowie wyznaczony termin do końca lipca, jednak 

jeśli wody gruntowe nie opadną, Gmina wydłuży termin wykonania pierwszego 

odcinka tego wodociągu. Przetarg na wykonanie tego zadania wygrała firma Bud – 

Rom z Karczewa za kwotę 215 tys. zł (kwota przeznaczona w budżecie na tę 

inwestycję   - 350 tys. zł – do zrealizowania w latach 2013, 2014, 2015). Pierwszy 

etap – najdłuższy bo sięgający do osiedla w ul. Otuliny będzie kosztował 95 tys. zł.  

 uczestniczył dzisiaj w posiedzeniu zarządu Związku Międzygminnego Między Wisłą a 

Kampinosem, na którym zapewne nadal są jeszcze dwaj radni naszej Rady Gminy. 

Powiedział, że było to bardzo ciekawe spotkanie ponieważ uczestniczyła w nim cała 

dyrekcja Kampinoskiego Parku Narodowego. Przekazał, że wywiązała się burzliwa 

dyskusja na temat wód opadowych, gdyż jak poinformował dyrektor KPN p. Misiak, 

do chwili obecnej spadło 430 ml deszczu na m
2
, co jest niemalże normą roczną dla 

naszych terenów (550-560 ml/m
2
 opadów rocznie). Powiedział, że tak duża ilość 

wody spadła w ciągu niespełna 3 miesięcy, więc nie ma się co dziwić, że utrzymuje 

się wysoki poziom wód gruntowych. Zaznaczył, że tak naprawdę wysokość wód 

gruntowych zależy od przepuszczalności gruntu i o ile w Marianowie, grunt jest 

bardzo chłonny i żadnych problemów w tym temacie nie było o tyle w Lesznie 

problem jest duży.  

 w ramach funduszu sołeckiego udało się wykonać wszystkie zadania związane z 

oświetleniem, odebrane zostały dokumenty projektowe rozbudowy sieci 

wodociągowej w ramach zadań sołectwa Wiktorów. Pod koniec lipca zostaną 

wykonane prace polegające na równaniu dróg gminnych, oraz zostanie ogłoszony i 

rozstrzygnięty przetarg na czyszczenie rowów melioracyjnych w ramach funduszy 

sołeckich. W ramach funduszu sołeckiego sołectwa Zaborów został wykonany plac 

fitness i z tego co wie to mieszkańcy chętnie z niego korzystają. Namawiał sołtysów 

na realizację tego typu inwestycji w ramach zadań sołeckich, gdyż spotykają się one z 
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pozytywnym odbiorem mieszkańców, jednak wymogiem koniecznym jest posiadanie 

działki gminnej na terenie sołectwa.  

 rozpoczyna się inwestycja „Utwardzenie ulic Ks. Raczkowskiego, Krótkiej i Parkowej 

w Lesznie” Do 15 lipca wykonawca wejdzie na plac budowy i jeśli warunki będą 

sprzyjające do połowy września całości zadania powinna być zrealizowana. Zapewnił, 

że gdy prace będą się rozpoczynać mieszkańcy zostaną uprzedzeni o utrudnieniach, 

gdyż w części z pewnością ta ulice będzie musiała być wyłączona z ruchu.  

 Spotkał się z Dyrektorem Departamentu  Rolnictwa w sprawie kanalizacji na ulicy 

Fabrycznej oraz w sprawie wniosku o dofinansowanie, który Gmina złożyła w roku 

ubiegłym (wniosek dostał maksymalna ilość punktów, ale nie „załapał się” na 

dofinansowanie). Pan Dyrektor powiedział, że Urząd Marszałkowski dostał nowe 

fundusze na dofinansowywanie takich projektów, a ponadto w roku ubiegłym były 

duże oszczędności na dofinansowanych inwestycjach, ze względu na obniżenie 

kosztów wykonawstwa, w związku z czym widzi szansę na podpisanie umowy na 

naszą inwestycję jesienią bieżącego roku. Wójt powiedział, że gdyby nie doszło do 

podpisania tej umowy, to konieczne byłoby przeznaczenie środków własnych na ta 

inwestycję, gdyż jest to sprawa naprawdę pilna. Powiedział, że do podjęcia 

jakichkolwiek działań zmierzających do uzyskania kredytu na tą inwestycję, 

konieczne jest otrzymanie przynajmniej promesy.  

 odbyło się spotkanie z naczelnikiem działu inwestycji przy okazji narady technicznej 

dotyczącej przebudowy drogi nr 580 w ubiegły poniedziałek. Powiedział, że 

wykonawcy przedłużono termin wykonania całości inwestycji – na razie do końca 

lipca, co jest związane głownie z pracami prowadzonymi na terenie Gminy Kampinos. 

Na tym spotkaniu była grupa mieszkańców naszej gminy, w celu przedstawienia 

sowich problemów. Przekazał, że naczelnik pojechał z mieszkańcami w teren w celu 

zapoznania się z problemami i wyrobienia sobie własnego zdania w przedmiotowym 

temacie. Problemy zgłaszane przez mieszkańców to: zbyt głębokie rowy 

odwadniające, nieprawidłowy zjazd na drogę gminną – co już zostało naprawione, 

problem z lewoskrętem do posesji, ze względu na wykonaną wysepkę spowalniającą. 

Wójt powiedział, że organizacja ruchu została zatwierdzona przez departament 

drogownictwa Urzędu Marszałkowskiego i nie ma możliwości nanoszenia zmian w 

jakiś prosty sposób. Mieszkanka ma wystąpić na piśmie do MZDW, a oni z kolei 

wystąpią do departamentu drogownictwa o wprowadzenie zmiany w organizacji 

ruchu, a więc musi zostać zachowana pełna procedura, która potrwa zapewne kilka 

miesięcy. Wójt powiedział, że miejsce jest dość „trudne” ponieważ jest skrzyżowanie 

z ul. Topolową, łuk i przejście dla pieszych, a więc wysepki spowalniające są w tym 

miejscu niezbędne.  

 poprawionych zostało kilka dróg w gminie, jednak na razie firma przeszła do innej 

gminy, a my własnymi siłami (pracowników robót publicznych) usiłujemy naprawiać 

niektóre drogi masą asfaltową, jednak prace znacznie utrudniają opady deszczu. 

Powiedział, że do poprawienia jest już tylko kilka dróg, a naprawione zostały drogi w 

Szadkówku, Łubcu, Kępiastym, Zaborówku, Powązkach. Wójt powiedział, że mimo 

kilkakrotnego naprawiania, po każdym większym deszczu stan ul. Podleśnej jest 

tragiczny w związku z czym konieczne będzie przymierzenie się w przyszłym roku do 

dużej inwestycji  polegającej na kompleksowej przebudowie wraz z odwodnieniem .  
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 zgłaszał na naradzie technicznej dotyczącej drogi nr 580, konieczność naprawienie 

dróg, które stanowiły objazd dla remontowanej drogi. Wykonawca zapewnia, ze 

wszystkie drogi zostaną naprawione po zakończeniu prac na drodze nr 580, gdyż 

ciągle jeszcze są wyznaczone objazdy. Powiedział, że przed odbiorem drogi zostanie 

sporządzona lista uwag, na której z pewnością znajdzie się pozycja dotycząca naprawy 

dróg objazdowych, przy czym zaznaczył, że nie należy liczyć na to, że zostanie 

zrobiona nowa nakładka asfaltowa, a jedynie na połatanie dróg. Wójt powiedział, że 

nowa nakładka asfaltowa zostanie wykonana tylko we wsi Czarnów od Towarzystwa 

Czarnów do budynku szkoły, gdyż Starostwo podpisało już odpowiednie 

porozumienia w tej sprawie. Powiedział, że została poprawiona ul. Polna w Lesznie, i 

został wykonany chodnik, który jednak nie znajduje się na całej długości ulicy. 

Powiedział, że poprosi Radę o dołożenie pieniędzy w budżecie na dokończenie tego 

chodnika i połączenie go z chodnikiem na Al. Wojska Polskiego, co nie powinno być 

kosztownym przedsięwzięciem, gdyż do wykonania zostało ok. 30 m chodnika.  

Wójt powiedział, że to już wszystkie informacje jakie chciał przekazać i chętnie odpowie na 

wszystkie pytania.  

Pani Bożena Śliwińska – radna w nawiązaniu do wypowiedzi Wójta zapytała, czy można 

byłoby podjąć negocjacje w celu zobligowania wykonawcy drogi nr 580 do kompleksowej 

naprawy dróg objazdowych, a nie tylko do „łatania dziur”? Powiedziała, że ul. Fabryczna jest 

w fatalnym stanie i takie pobieżne naprawy nie przyniosą długotrwałych efektów i wiosną 

przyszłego roku znowu trzeba będzie tą drogę naprawiać, tylko wówczas, Gmina będzie 

musiała zrobić to we własnym zakresie.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy Leszno zaprosił radną na naradę techniczną, która 

odbędzie się w lipcu, w celu podjęcia negocjacji. Powiedział, że p. Starosta negocjował przez 

pół roku z wykonawcą i wynegocjował tylko tyle, że firma daje maszynę, natomiast masę 

kupuje starostwo (koszt ok. 600 tys. zł). Wójt przypomniał, że warunkiem rozpoczęcia 

przebudowy drogi nr 580, było udostępnienie przez Gminę i Powiat dróg stanowiących 

objazd i gdyby te drogi nie zostały udostępnione, wówczas nie wiadomo czy w ogóle 

doszłoby do tego remontu. Wykonawca ma przywrócić drogi do stanu „zastałego” więc nie 

będzie przeprowadzał generalnego remontu ul. Fabrycznej, której stan techniczny pozostawiał 

wiele do życzenia jeszcze przed wyznaczeniem objazdów.  

 

Ad. 5 

Interpelacje i zapytania Radnych 

Pani Bożena Śliwińska – radna przekazała interpelację w sprawie sporządzenia kosztorysów 

naprawy chodników przy ul. Sokołowskiej i Fabrycznej w Lesznie. Powiedziała, że w imieniu 

mieszkańców wnioskują (wraz z radną Jadwigą Czarnomską) o oszacowanie kosztów 

remontu chodnika przy ul. Sokołowskiej, gdyż od kilku lat mieszkańcy zgłaszają problem z 

nierównym i dziurawym chodnikiem. Zaznaczyła, że w związku ze złym stanem chodnika 

doszło tam nawet do wypadku. Poprosiła o oszacowanie kosztów, gdyż przy propozycji 

wprowadzania zmian w budżecie gminy, trzeba znać przynajmniej przybliżony koszt 

inwestycji. Druga prośba dotyczy oszacowania kosztu budowy chodnika przy parkanie Pałacu 

BGŻ-tu przy ul. Fabrycznej. Powiedziała, że jest to chodnik, o budowę którego radni wraz 

mieszkańcami występowali wielokrotnie, a jego remont nie ma sensu, gdyż płyty są 

rozkruszone. Powiedziała, że taki kosztorys jest potrzebny do podjęcia negocjacji z dyrekcją 
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centrum szkoleniowego BGŻ w celu wspólnego sfinansowania tej inwestycji. Powiedziała, że 

chodzi o niezbyt długi odcinek od skrzyżowania z ul. Błońską do sklepu przy ul. Fabrycznej.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy Leszno powiedział, że jeżeli coś nie jest zapisane w 

budżecie, to on nie może tego zrealizować. Powiedział, że sporządzenie kosztorysu to koszt 

od 600 do 1000 zł, które to wydatki nie zostały zapisane w budżecie. Wyraził opinię, że nowe 

zadania należy wprowadzać do budżetu przy tworzeniu projektu uchwały budżetowej na 

kolejny rok, a nie w ciągu roku. 

Pani Bożena Śliwińska – radna powiedziała, że w projekcie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy zostały zapisane nowe zadania w postaci sporządzenia dokumentacji 

projektowo – kosztorysowej, które będą dużo bardziej kosztowne, od sporządzenia 

szacunkowego kosztorysu przebudowy dwóch niewielkich chodników i zostały zapisane w 

budżecie w trakcie roku budżetowego.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy Leszno powiedział, że inwestycje o których mówi p. radna 

zostały wpisane do budżetu na pisemny wniosek radnych – Komisji Budżetu. Wójt 

powiedział, że nie ma czegoś takiego jak kosztorys szacunkowy, jest albo kosztorys, albo 

szacowanie kosztów.  

Pan Jarosław Wróblewski – radny zaproponował, żeby takie dyskusje i ustalenia były jednak 

prowadzone na posiedzeniach komisji, gdyż niepotrzebnie przedłużana jest sesja Rady 

Gminy.  

Pani Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady zaproponowała, żeby panie radne 

złożyły wniosek do Komisji Budżetu w sprawie tych chodników.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że temat wydatkowania środków z 

budżetu jest tematem stale powracającym i niestety nigdy nie będzie, aż tylu pieniędzy, żeby 

zrealizować wszystkie propozycje. Następnie zapytała, czy radni chcą zgłosić jeszcze jakieś 

interpelacje lub zapytania?  

Nie zgłoszono więcej interpelacji ani zapytań.  

 

Ad. 6 

Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012 rok 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady –  przypomniała, że do dnia 31 marca po 

zakończeniu roku budżetowego, Wójt Gminy zarządzeniem przekazuje sprawozdanie z 

wykonania budżetu za poprzedni rok, natomiast do końca maja przekazuje sprawozdanie 

finansowe za rok ubiegły. Rada Gminy otrzymała sprawozdanie z wykonania budżetu gminy 

w dniu 27 marca b. r., a więc w terminie obowiązującym, natomiast sprawozdanie finansowej 

Wójt przekazał Radzie w dniu 21 maja. Zgodnie z ustawą o finansach publicznych Rada 

Gminy rozpatruje i zatwierdza sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z wykonania 

budżetu jednostki samorządu terytorialnego do dnia 30 czerwca. Następnie przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały oraz opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonych 

przez Wójta Gminy sprawozdaniach z wykonania budżetu za 2012 r.  

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zapytała czy są jakieś pytania bądź wnioski do 

uchwały? Pytań nie zgłoszono. Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012 rok.  

W głosowaniu jawnym Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”,  

0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę Nr XXXII/221/2013 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2012 rok. 
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Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie, gdyż na chwilę obecną na sali obrad znajduje się 14 radnych (przybyli radni P. 

Dutkiewicz i L. Kuczyński).   

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2012 rok.  

 Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że z wnioskiem w sprawie 

udzielenia, bądź nieudzielenia absolutorium Wójtowi Gminy występuje Komisja Rewizyjna. 

Komisja Rewizyjna Rady Gminy Leszno obradowała trzykrotnie, kiedy to rozpatrywała 

sprawozdania, zapoznawała się z opinią RIO i informacją o stanie mienia gminy, po czym 

wystąpiła do Rady Gminy z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Leszno.  

Następnie przewodnicząca odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej oraz opinię RIO o 

przedłożonym przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielania absolutorium wójtowi 

Gminy Leszno. Po odczytaniu powyższych dokumentów przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały po czym poddała uchwałę pod głosowanie.  

W głosowaniu  jawnym Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”,  

0 „wstrzym. się” udzieliła absolutorium Wójtowi Gminy Leszno, podejmując uchwałę  

Nr XXXII/222/2013 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2012 rok.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. Pogratulowała Wójtowi uzyskania absolutorium.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy Leszno podziękował za udzielenie mu absolutorium. 

Powiedział, że był to trudny rok, a bieżący też niestety nie zapowiada się lepiej. Zaznaczył, że 

bardzo ostrożnie realizowane są wszelkie wydatki, gdyż ogłoszenie przetargu i realizacja 

inwestycji wiąże się z koniecznością zapłaty za wykonaną usługę, a główne dochody, czyli 

wpływy z podatku PIT są co roku niższe. Wójt powiedział, że często wzrost dochodów z 

podatku PIT następuje w czwartym kwartale, dlatego często umowy na inwestycje są tak 

podpisywane, żeby można było za nie zapłacić dopiero pod koniec roku, tym bardziej że 

przepisy obligują inwestora do zapłaty za wykonane prace w ciągu 30 dni. Zaznaczył, że 

prace, które można wykonać w terminie późniejszym (np. oświetlenie uliczne w Trzcińcu i 

Stelmachowie), będą wykonywane jesienią, lub umowy zostaną zawarte w ten sposób, że 

płatność nastąpi w ostatnim kwartale. Przypomniał, że co kwartał spłacane są raty kredytów 

w wysokości ok. 600 tys. zł, co tak naprawdę w pierwszym półroczu było możliwe dzięki 

kredytowi zaciąganemu na dany rok budżetowy. Podziękował Radzie za współpracę i wyraził 

nadzieję, że przy przyszłorocznym absolutorium będzie mógł powiedzieć, że rok 2013 był 

trudny, ale udało się w dużym stopniu zrealizować budżet.  

Pani Barbara Koza  - Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy w obradach.  

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Warszawskiemu 

Zachodniemu.  
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Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, po czym zapytała czy 

są jakieś pytania? Pytań nie zgłoszono więc przewodnicząca o poddała uchwałę pod 

głosowanie. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13„za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

Uchwałę XXXII/223/2013 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Warszawskiemu Zachodniemu; 

 Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie, gdyż w chwili obecnej na sali obrad znajduje się 13 radnych (na Sali obrad 

nieobecny był radny J. Wróblewski). 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leszno 

na lata 2013-2018 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady oddała głos p. skarbnik. 

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy powiedziała, że dokonano aktualizacji w planie 

dochodów i wydatków budżetowych zgodnie ze zmianami wprowadzonymi Zarządzeniami 

Wójta Nr 26/2013, 30/2013 oraz Uchwałą Rady Gminy Nr XXX/206/2013 oraz dzisiejszym 

projektem zmian w budżecie. Ponadto dokonano zmiany w limitach wydatków w kategorii 

wydatków 1.3.2 na programy, projekty lub zadania pozostałe,  na zadanie inwestycyjne pn. 

"Budowa wodociągu w ulicy Magnolii we wsi Marianów"  w związku z niższymi kosztami 

wykonania zadania  w stosunku do planowanej kwoty (w 2013r.  limit 115.000,00 zł ,  kwota 

zmiany  (-)  44.113,00 zł, limit po zmianie  70.887,00 zł ). Powiedziała, że są to już wszystkie 

zmiany jakie zostały naniesione do Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

Zapytała czy w sprawie tej uchwały, ktoś jeszcze chce zabrać głos? Pytań nie zgłoszono, więc 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały po czym poddała go pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXII/224/2013 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Leszno na lata 2013-2018 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.   

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2013 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady odczytała uzasadnienie do uchwały oraz projekt 

uchwały. 

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy powiedziała, że w § 1 pkt. 5 powinno być 

sformułowanie „ w dotacjach celowych dla podmiotów” a nie „przedmiotów”. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady zapytała czy radni mają pytania do tej uchwały? 

Pytań nie zgłoszono w związku z czym poddała uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXII/225/2013 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 

2013. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.   

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie porozumienia jednostek samorządu terytorialnego 

położonych w paśmie zachodnim województwa mazowieckiego w przedmiocie 
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wykonania wstępnego studium wykonalności przyszłej inwestycji p.n. „Obsługa 

komunikacyjna pasma zachodniego województwa mazowieckiego w korytarzu m.st. 

Warszawa Dzielnica Bemowo – Stare Babice – Ożarów Mazowiecki – Leszno – Błonie  - 

Kampinos – Sochaczew” 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady  odczytała projekt uchwały, po czym omówiła 

załącznik nr 1 stanowiący projekt porozumienia. Zaznaczyła, że partnerzy powierzają 

Powiatowi Warszawskiemu Zachodniemu przeprowadzenie procedury przetargowej w celu 

wyłonienia wykonawcy wstępnego studium wykonalności. Poinformowała, że koszty 

realizacji porozumienia stanowiące koszty wykonania wstępnego studium wykonalności dla 

zadania oraz koszty wynagrodzenia dla biegłego będą obciążały każdy z samorządów w 

równych kwotach. Powiedziała, że szacunkowy koszt wykonania tego zadania określa się 

maksymalnie na kwotę 500 tys. zł, a po protokolarnym odbiorze zostaną wystawione faktury 

częściowe opiewające na równe kwoty dla każdej ze stron porozumienia. Wyjaśniła, że 

wstępne studium wykonalności wskaże różne warianty realizacji inwestycji oraz optymalny 

wariant wykonalności zadania pod względem technicznym, finansowym  i organizacyjno – 

prawnym.  Odczytała, że na terenie każdej z Gmin porozumienia zostanie zaplanowany i 

wykonany przy realizacji inwestycji co najmniej jeden przystanek. Następnie zapytała czy są 

jakieś pytania do przedmiotowej uchwały. Pytań nie było w związku z czym poddała uchwałę 

pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXII/226/2013 w sprawie porozumienia jednostek samorządu terytorialnego 

położonych w paśmie zachodnim województwa mazowieckiego w przedmiocie wykonania 

wstępnego studium wykonalności przyszłej inwestycji p.n. „Obsługa komunikacyjna pasma 

zachodniego województwa mazowieckiego w korytarzu m.st. Warszawa Dzielnica Bemowo – 

Stare Babice – Ożarów Mazowiecki – Leszno – Błonie  - Kampinos – Sochaczew” 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.   

Ad. 12 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że po rozstrzygnięciu przetargu 

stawki na odbiór odpadów komunalnych od mieszkańców naszej gminy zostały obniżone. 

Następnie odczytała projekt uchwały, po czym zapytała czy są jakieś pytania do 

przedmiotowej uchwały. Pytań nie było w związku z czym poddała uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXII/227/2013 zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.   

Ad. 13 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
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Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, po czym zapytała czy 

są jakieś pytania do przedmiotowej uchwały. 

Pani Halina Dąbrowska – sołtys wsi Wyględy zapytała z jaką częstotliwością mieszkańcy 

mają dokonywać opłat za odbiór odpadów komunalnych?  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że w uchwale zapisane jest 

rozliczanie kwartalne, jednak nie ma przeciwwskazań do płacenia co miesiąc. 

Pani Wioletta Żebrowska – sołtys wsi Łubiec zapytała czy wpłaty za odbiór odpadów będą 

przyjmowane w kasie Urzędu Gminy, czy będą może wystawiane jakieś przekazy? 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt powiedział, że co do płatności, to są różne pomysły, m.in. 

przedstawił zamiar wprowadzenia płatności masowych polegających na tym, że każda osoba, 

która złożyła deklarację będzie miała osobne konto bankowe, na które tych płatności będzie 

dokonywać. Powiedział, że wpłaty w kasie też będą możliwe, jednakże rozważna jest 

możliwość likwidacji kasy w Urzędzie, gdyż bank obsługujący Gminę znajduje się 200 m od 

budynku Urzędu. Taka zmiana nie wiązałaby się z żadnymi opłatami dla mieszkańców, 

można powiedzieć, że kasa zostanie przeniesiona do banku. Wójt zapewnił, że gdy zostaną 

uruchomione płatności masowe, wówczas wszyscy zostaną o tym fakcie powiadomieni, żeby 

pierwszej płatności, która jest przewidziana na wrzesień dokonywać już na odpowiedni, 

indywidualny numer konta.  

Więcej pytań nie było w związku z czym przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXII/228/2013 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.   

Ad. 14 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Leszno” 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że Rada Gminy Leszno w dniu 11 

lutego 2013r. podjęła już Uchwałę Nr XXVIII/187/2013 w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Leszno”, jednak Wojewoda Mazowiecki 

uchylił zapis § 30 dotyczący obowiązku deratyzacji w budynkach jednorodzinnych, dlatego 

istnieje konieczność poprawienia uchylonego zapisu poprzez podjęcie uchwały zmieniającej. 

Następnie przewodnicząca odczytała projekt uchwały i zapytała czy są pytania do tej 

uchwały? 

Pani Barbara Pszczółkowska – radna zapytała czy przeprowadzanie deratyzacji jest 

obowiązkowe i kto jest za nią odpowiedzialny.   

Pan Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta powiedział, że zgodnie z ustawą 

wykonywanie deratyzacji w budynkach wielorodzinnych jest obowiązkowe. Co do tego, kto 

ma ją wykonywać, to do końca nie wiadomo, bo Wojewoda uchylił nam zapis tego dotyczący 

gdy wskazaliśmy, że ten obowiązek ciąży na zarządcy budynku. Powiedział, że jego zdaniem 

jest to przepis zupełnie martwy, bo skoro nie można wskazać osoby odpowiedzialnej, to też 

konsekwencji nie będzie w stosunku do kogo wyciągnąć.  

Następnie przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie.  
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Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXII/229/2013 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Leszno”; 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.   

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie bezprzetargowej sprzedaży niezabudowanej nieruchomości 

stanowiącej zasób Gminy Leszno na rzecz osoby fizycznej oraz udzielenia bonifikaty 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że wpłynęło pismo od mieszkańców 

Leszna, którzy zwracają się z prośbą o sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

niezabudowanej stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 530/7 z przeznaczeniem na 

poprawę zagospodarowania nieruchomości przyległej. We wniosku zawarta była również 

prośba o udzielenie możliwie najwyższej bonifikaty od ceny sprzedaży. Przewodnicząca 

powiedziała, że jest to niewielka działka o pow. 30m
2
 leżąca między dwoma posesjami i tak 

naprawdę stanowi część posesji wnioskodawców. Stwierdziła, że na etapie podziałów tych 

gruntów musiało dojść do jakiegoś niedopatrzenia i dlatego ta działka w dalszym ciągu 

znajduje się w zasobach Gminy Leszno. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały 

wstawiając w treść § 2 wysokość bonifikaty ustaloną na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

Gminy („50%”) oraz w treść § 3 kwotę brutto po uwzględnieniu bonifikaty (480,93 zł) 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXII/230/2013 w sprawie bezprzetargowej sprzedaży niezabudowanej 

nieruchomości stanowiącej zasób Gminy Leszno na rzecz osoby fizycznej oraz udzielenia 

bonifikaty 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

większością głosów.    

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego 

położonego w budynku przy ul. Ogrodowej 2 w Zaborowie na czas nieoznaczony oraz 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

najmu 

 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji radni zdecydowali żeby w tytule i treści uchwały zmienić zapis z „na okres powyżej 

3 lat” na „na czas nieoznaczony”, gdyż mają nadzieję, że taki system najmu zmotywuje 

najemcę do przeprowadzenia remontu budynku. Wyjaśniła, że pismem w sprawie 

przedłużenia umowy najmu na czas nieokreślony lokalu znajdującego się Zaborowie przy ul. 

Ogrodowej 2 wystąpił Dyrektor Regionalny Infrastruktury -  Poczta Polska S.A. W piśmie 

zawarta była prośba o zapis w umowie dotyczący wypowiedzenia umowy z zachowaniem 3 

miesięcznego okresu oraz o pozostawienie na obecnym poziomie stawki za wynajem.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zapytała czy są jakieś pytania do 

przedmiotowej uchwały. Pytań nie zgłoszono więc przewodnicząca poddała uchwałę pod 

głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXII/231/2013 w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego 

położonego w budynku przy ul. Ogrodowej 2 w Zaborowie na czas nieoznaczony oraz 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 
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Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.   

Ad. 17 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Nie było odpowiedzi na interpelacje.   

Ad. 18 

Sprawy różne 

Pan Henryk Lesiak – sołtys wsi Feliksów zapytał czy w naszej gminie planowane jest 

wprowadzenie ulg  w opłacie za odbiór śmieci. Powiedział, że w niektórych gminach są takie 

zapisy, że gdy w domu mieszka powyżej 6 osób, to pozostałe osoby nie płacą.  

Pan Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta powiedział, że pomysł wprowadzenia ulg dla 

rodzin wielodzietnych jest dyskutowany. W chwili obecnej Pani prawnik zastanawia się w 

jaki sposób sformułować zapisy dotyczące wprowadzenia takich ulg, ponieważ jest to 

kłopotliwe pod względem formalno – prawnym. Zaznaczył, że opłaty za odbiór odpadów 

podlegają przepisom ustawy ordynacja podatkowa, więc możliwe jest skorzystanie z takich 

form pomocy jak umorzenie zaległości lub rozłożenie na raty.  Powiedział, że na chwilę 

obecną on nie może obiecać, że jakiś system ulg zostanie wprowadzony.  

Pani Małgorzata Motylewska – sołtys wsi Marianów powiedziała, że najprostszym 

rozwiązaniem byłoby wprowadzenie zróżnicowanych stawek w zależności od ilości osób 

zamieszkujących jedno gospodarstwo domowe. Wyraziła opinię, że wprowadzenie 

zróżnicowanych stawek byłoby zdecydowanie lepszym rozwiązaniem niż umarzanie 

zaległości.  

Pan Dukowicz – mieszkaniec wsi Leszno – zapytał czy odpady biodegradowalne nie mogłyby 

być odbierane częściej, gdyż jego zdaniem trzymanie tego typu odpadów przez miesiąc to 

zdecydowanie zbyt długo.  

Pan Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta powiedział, że jest możliwość kompostowania 

odpadów lub przywiezienia tego typu odpadów raz w tygodniu w sobotę między godz. 9 a 14 

za Urząd Gminy do Gminnego Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że byłaby możliwość, żeby odpady 

biodegradowalne były odbierane częściej, jednak wiązałoby się to ze wzrostem stawki za 

odbiór odpadów dla wszystkich mieszkańców. Zaznaczył, że nasza gmina w znacznej części 

jest terenem rolniczym i wielu mieszkańców odpady zielone zagospodarowuje we własnym 

zakresie. Powiedział, że przejazd „śmieciarki” to  koszt ok. dwudziestu kilku złotych za 

kilometr, a oddanie tony odpadów do kompostowni to koszt 80 zł. Wyjaśnił, że wybrana 

została opcja, która nie obciąży nadto mieszkańców, biorąc pod uwagę że tylko część 

mieszkańców oddaje tego typu odpady.  

Pani Małgorzata Motylewska – sołtys wsi Marianów powiedziała, że ma pytanie do p. Wójta. 

Stwierdziła, że 15 maja zwróciła się drogą mailową na adres Zastępcy Wójta z kilkoma 

pytaniami. Otrzymała informację zwrotną, że w związku ze złożonością tematu 

korespondencja została przekazana do Wójta – p. Cieślaka. Zapytała jak długo ma czekać na 

odpowiedź, gdyż są to pytania mieszkańców zadane jedynie za jej pośrednictwem, więc 

mieszkańcy czekają na odpowiedź. Przypomniała, że w Urzędzie Gminy obowiązuje KPA i 

30 dniowy termin na udzielenie odpowiedzi. Zapytała na jakiej zasadzie i w oparciu o co 
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został wykonany wodociąg w Alei Magnolii wodociąg, gdyż w BIP-ie gminy ona nie znalazła 

informacji na temat przetargu na tą inwestycję.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że temat wodociągu budowanego w 

Marianowie dość obszernie omówił na poprzedniej sesji, więc nie będzie powtarzał swojej 

wypowiedzi w tym temacie. Powiedział, że KPA nie przewiduje drogi mailowej przesyłania 

oficjalnych pism, w związku z czym on nie czuje się zobowiązany do odpowiedzi na to pismo 

w terminie zapisanym w tym dokumencie.  

Pani Małgorzata Motylewska – sołtys wsi Marianów powiedziała, że w związku z takim 

stanowiskiem, ona wszystkie pisma będzie wysyłała listem poleconym za zwrotnym 

potwierdzeniem odbioru i będzie oczekiwała terminowej odpowiedzi, a jeżeli takowej nie 

otrzyma będzie pisała skargi.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że nie będzie odpowiadał, gdy ktoś przerywa 

jego wypowiedź.  

Pan Zygmunt Augustyniak – sołtys wsi Szadkówek w imieniu mieszkańców podziękował 

Wójtowi za naprawę drogi.  

Pani Wioletta Żebrowska – sołtys wsi Łubiec podziękowała za naprawę dróg we wsi Łubiec i 

poprosiła o wykoszenie trawy wokół  przystanków.  

Pan Jarosław Wróblewski – radny zapytał czy 1 lipca w poniedziałek o godz. 11 jest w 

Wilkowej Wsi spotkanie w sprawie drogi nr 580? Zapytał czy przed odbiorem drogi będzie 

jeszcze główna narada.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że jest spotkanie, ale nie jest to narada 

techniczna. Narada techniczna odbywa się raz w miesiącu w drugi lub trzeci poniedziałek 

miesiąca. Zapewnił, że przed odbiorem drogi odbędzie się jeszcze przynajmniej jedna narada 

techniczna.  

Pani Małgorzata Motylewska – sołtys wsi Marianów zapytała z jakimi sprawami można się 

do p. Wójta zwracać drogą mailową bo szkoda jej czasu na  pisanie pism, na które nie 

otrzymuje odpowiedzi? Powiedziała, że w wielu instytucjach drogą mailową można załatwić 

wiele spraw i ta forma kontaktu doskonale funkcjonuje.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że w Urzędzie Gminy ta forma kontaktu też 

doskonale funkcjonuje. 

Pani Małgorzata Motylewska – sołtys wsi Marianów zapytała dlaczego w takim razie nie 

otrzymała jeszcze odpowiedzi na swoje pismo? Ponowiła pytanie o informacje na temat 

przetargu dotyczącego wodociągu? 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że ze względu na szczegółowość zadanych 

pytań zastanawia się jakiej odpowiedzi udzielić. Co do informacji o przetargu, to nie jest 

przygotowany, na udzielanie informacji w tym temacie.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że takie sprawy z jakimi zwraca się 

p. sołtys na sesji, najlepiej byłoby zwrócić się podczas bezpośredniego spotkania z p. Wójtem 

podczas poniedziałkowego dyżuru.  

Pani Małgorzata Motylewska – sołtys wsi Marianów powiedziała, że ze względu na charakter 

swojej pracy nie ma możliwości spotkania się z p. Wójtem podczas poniedziałkowego 

dyżuru. Powiedziała, że chętnie zajmie się intensywniej sprawami sołectwa jeżeli p. Wójt 

znajdzie dla niej pracę na etacie w Urzędzie Gminy.  Wyjaśniła, że jest tłumaczem i pilotem 

wycieczek, a jej praca wiąże się z ciągłymi wyjazdami, dlatego wiele spraw sołectwa usiłuje 

załatwić za pośrednictwem poczty elektronicznej. Powiedziała, że nie należy 
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dyskwalifikować jej jako sołtysa tylko ze względu na fakt, że czasami nie może brać udziału 

w obradach Rady Gminy.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że tego typu dyskusje nie powinny 

być prowadzone podczas obrad Rady Gminy, gdyż zakłócają przebieg sesji.  

Pani Małgorzata Motylewska – sołtys wsi Marianów powiedziała, że Rada Gminy jest w 

wielu sprawach powiązana z Wójtem i nie zajmuje własnego stanowiska.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że to jest przesada i obraza Rady 

Gminy. 

Pan Jarosław Wróblewski – radny zasugerował p. sołtys, że jeśli ma jakieś podejrzenia co do 

funkcjonowania Rady Gminy i jej powiązań z  Wójtem, to powinna złożyć doniesienie do 

prokuratury w tej sprawie. Poprosił o to, żeby bezpodstawnie nie obrażała Rady Gminy.  

 

Ad. 19 

Zamknięcie posiedzenia 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady przerwała dyskusję i powiedziała, że w wyniku 

wyczerpania porządku obrad zamyka obrady sesji. Przewodnicząca podziękowała wszystkim 

za przybycie i zamknęła posiedzenie Rady Gminy o godzinie 20:11. 
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